
 

 

Protokoll Fotbollssektion Ungdom/Dam 
Hampetorp-Odensbackens IF 

2018-08-12 kl 18.00 Odenvallen 

 

Närvarande: Tony Olsson, Jenny Stannisson, Johan Stannisson, Susanne Wilén, Pernilla Tegin, Malin 

Andersson & Helena Hiltunen. 

Ej närvarande: Mikael Palm. 

 

§1 Mötets öppnande 

Tony hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.  

§2 Godkännande av dagordningen 

Dagordning godkänns. 

§3 Godkännande av föregående protokoll 

Föregående protokoll läses igenom och godkänns. 

§4 Representation från P04 

På inledningen av dagens möte är Teo från P04 med. Vi pratar med honom om vad de kanske vill att 

vi t ex använder tegelbyggnaden till nu när den så trivsamt renoveras. Det vore kul om det fanns 

möjlighet att spela lite pingis i lokalen innan match, spelkvällar med t ex Fifa på playstation. Teo 

berättar även att de önskar ett HOIF-emblem ovanför utgången till omklädningsrummet så att 

spelarna kan klappa på den innan match. Vi diskuterar om vi vet någon som är bra på att måla ett 

HOIF-emblem direkt på väggen eller om det ska beställas in en tavla. Vi enas i alla fall om att idén är 

bra.  

Vi pratar lite löst om skoställ, högtalare till lagen, antal tält som vi har, vart ska saker förvaras mm. Vi 

tar med oss frågorna till nästkommande gemensamma möte med herrsektionen och huvudstyrelsen. 

§5 Skrivelser och rapporter 

HOIF ordnar en familjedag den 1 september. Affischer kommer med mer information. 

Jenny har fått information från Fotbollsförbundet om någon form av fitness-fotboll där man bl a 

önskar ambassadörer från varje förening. Det handlar om att röra på sig, att hålla 

fotbollen/motionen igång. Detta främst för att specifikt damlag läggs ned och att förbundet vill att 

rörelsen ska fortsätta för de som vill, även för de som inte har spelat fotboll. Vi enas om att hålla 

span på detta och se om vi får mer information framöver.  

§6 Ekonomi och försäljning 

Vi säljer restaurangchansen nu, information har gått ut till samtliga lag om detta. Inom kort ska vi 



börja sälja delikatesskungen med leverans innan jul. Vi säljer inte Newbody under hösten pga att 

innebandyn säljer det. Vi turas om och vi säljer det till våren istället.  

 

§7 Övriga frågor 

Johan tar upp en mycket viktig sak som måste påminnas om till samtliga ledare: Alla matcher, såväl 

borta- men främst hemmamatcher, måste kioskansvariga Martina få reda på när de är. Således 

måste matcherna snarast läggas in i HOIF-s kalander på laget.se för att hon ska ha en vettig chans att 

kunna planera och få föräldrar/spelare att bemanna kiosken. Det har tyvärr uppdagats att i och med 

samarbetet med SMÅ IF så uppdateras enbart SMÅ IF:s kalender ibland och där ska inte Martina, 

eller den som ska krita planerna mm, behöva titta utan de ska bara ha en kalender att hålla sig till. 

Helena skickar ut en mailpåminnelse om detta till samtliga ledare så snart som möjligt.  

Begagnad utrustning diskuterade Mikael på förrförra mötet, om det kanske gick att ordna någon del 

på Odenvallen för detta ändamål, men då Mikael ej är med på dagens möte låter vi frågan stå kvar till 

nästa gång. 

Odencupen: Jenny har skapat ett formulär för anmälan, det ska gå att anmäla sig via länk på 

kommande inbjudan, Tony har sammanställt en inbjudan som han mailar ut till oss i sektionen först 

för påseende innan han skickar ut den. Vid ”klick” på Odencupen-loggan på hemsidan kommer 

inaktuell information upp. Helena ska be Marko att uppdatera informationen med aktuella datum 

och att mer information kommer. Odenskolans gymnastiksal är bokad från torsdag kväll 3/1 – söndag 

kväll 6/1 2019. 

Vi bestämmer att ungdomsavslutningen blir lördag den 6/10 mellan kl 11-13. Vi ska som vanligt ha 

gratis fika och korv, Malin kollar med Robert om han kan grilla korv. Helena mailar snarast 

information till ledarna om när avslutningen är. Hon ska även be ledarna meddela antalet spelare så 

att vi vet på ett ungefär hur många plaketter vi ska beställa.  

§8 Nästa möte 

Nästa möte är 10 september kl 19:15 på Odenvallen. 

§9 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte. 

 

 

Ordförande   Sekreterare 

 

Tony Olsson   Helena Hiltunen   

 


